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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2019/20:366 Finansministerns uttalande om skattesänkningar

I en intervju i Expressen den 17 februari uttalar finansminister Magdalena 
Andersson att det – citat – är ”tönterier” att kräva sänkt skatt på jobb och 
företagande för att minska klyftorna i samhället. 

Uttalandet är anmärkningsvärt, särskilt som hon riktar sig i direkt konfrontation 
mot ett av regeringens samarbetspartier.

Regeringen valde vid det senaste årsskiftet att avskaffa värnskatten för dem 
som tjänar allra mest. För huvuddelen av övriga löntagare gjordes inga 
skattesänkningar alls. För pensionärerna gjordes en mindre skattesänkning för 
dem med högre pensioner, medan de med låg pension inte fick någon 
skattesänkning alls. 

Moderaternas budget innebar helt andra prioriteringar. I vår budget avskaffades 
också värnskatten, men vi sänkte även skatten för alla övriga löntagare och alla 
pensionärer. Med Moderaternas budget hade med andra ord alla fått sänkt skatt, 
och klyftorna hade blivit mindre än med regeringens politik. 

Jag vill därför fråga finansminister Magdalena Andersson: 

 

1. Vad menar ministern med sitt uttalande om att vissa skattesänkningar är 
"tönterier"? 

2. Anser ministern att hennes egen skattepolitik har ökat eller minskat 
klyftorna i samhället sedan årsskiftet, och avser ministern att vidta 
några åtgärder för det fallet att klyftorna har öka?

………………………………………

Jan Ericson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-28
Besvaras senast
2020-03-17
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


